

	Январь <i>January</i>	Февраль <i>February</i>	Март <i>March</i>	Апрель <i>April</i>	Май <i>May</i>	Июнь <i>June</i>	Июль <i>July</i>	Август <i>August</i>	Сентябрь <i>September</i>	Октябрь <i>October</i>	Ноябрь <i>November</i>	Декабрь <i>December</i>	
Таджикистан, сомони													Tajikistan, somon
2008	204,34	215,54	222,31	219,96	221,49	238,57	237,84	228,11	263,99	267,49	263,32	332,98	2008
2009	284,84	288,81	311,92	284,81	277,24	315,77	300,99	286,90	313,75	311,55	308,17	387,91	2009
2010	348,86	354,56	368,16	345,34	329,58	373,17	348,07	321,45	354,83	358,99	384,13	469,27	2010
2011	411,02	421,85	471,90	434,45	417,39	453,59	437,20	415,97	508,85	477,97	506,98	609,06	2011
2012	524,96	533,82	592,56	519,12	510,93	551,49	531,50	513,87	598,45	612,74	633,77	748,88	2012
2013	682,88	681,55	758,01	689,24	658,57	740,94	705,38	637,12	718,70	752,44	748,63	92133	2013
2014	814	820											2014
Украина⁵⁾, гривен													Ukraine⁵⁾, hryvnias
2008	1521	1633	1702	1735	1774	1883	1930	1872	1916	1917	1823	2001	2008
2009	1665	1723	1818	1845	1851	1980	2008	1919	1964	1950	1955	2233	2009
2010	1916	1955	2109	2107	2201	2373	2367	2280	2349	2322	2353	2629	2010
2011	2297	2338	2531	2533	2573	2708	2749	2694	2737	2729	2727	3054	2011
2012	2722	2799	2923	2942	3015	3109	3151	3073	3064	3110	3098	3377	2012
2013	3000	3044	3212	3233	3253	3380	3429	3304	3261	3283	3268	3619	2013
2014	3148	3189											2014

¹⁾ Данные могут быть уточнены.

Data can be revised later.

²⁾ С 2013 года в оплату труда и приравненные к ним другие выплаты, включены также выплаты работодателя на обязательное социальное страхование. Непосредственное сравнение данных за 2013 и последующие годы с аналогичными данными предыдущих лет является некорректным.

Since 2013 - "employer's statutory social security contributions" are also included into the "employees' remunerations and other payments equal to them" and consequently immediate comparisons of 2013 and subsequent years data with similar data for previous years are not recommended.

³⁾ С 2011 года учитываются экономические и социальные агенты с численностью 4 и более человек и все бюджетные организации независимо от численности работающих. Непосредственное сравнение данных за 2011 и последующие годы с аналогичными данными предыдущих лет является некорректным.

Since 2011 information on all economic and social agents/enterprises with the number of employees 4 and more, and information on all organizations budgeted by the central governments and municipalities is taken into consideration for average wages calculations and immediate consequently comparisons of 2011 and subsequent years data with similar data for previous years are not recommended.

⁴⁾ В июне работникам образования были выплачены начисления за летние месяцы.

Education workers in June were paid the amounts assessed for all summer period months.

⁵⁾ До 2009г. включительно представленные данные указаны без учета нанимаемых работников статистически малых предприятий и занятых у физических лиц-предпринимателей. Начиная с 2010 г. учитывается информация по предприятиям, учреждениям, организациям и их обособленным подразделениям с числом наёмных работников 10 и более человек. Непосредственное сравнение данных за 2010 и последующие годы с аналогичными данными предыдущих лет является некорректным.

Data for the years before 2009 inclusively were calculated without the number of employees of the small enterprises and those hired by individual entrepreneurs. Since 2010 data provided include information on enterprises, organisations and their independent sub-divisions with 10 and more employees. Immediate comparisons of 2011 and subsequent years data with similar data for previous years are not recommended.